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Zápis z 5. jednání  Výboru pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a 
legislativu ZHMP  

 
 
Datum konání:      16. 5. 2012 od 16,00 h 
Přítomni:              dle prezenční listiny 
 
 
 
1. Program 5. jednání výboru 
Předložený program jednání byl odsouhlasen všemi přítomnými členy (5-0-0). 
 
 
2. Kontrola zápisu 
Zápis ze 4. jednání byl schválen bez připomínek všemi přítomnými členy (5-0-0). 
 
 
3. Volba místopředsedů Výboru pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a 
legislativu ZHMP  
Předseda P. Hána požádal o jmenovité návrhy  na místopředsedy výboru (OVO MHMP 
zpracuje mat. do ZHMP). 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP schvaluje 
JUDr. L. Teska Arnoštovou, Ph.D. a Mgr. P. Trombika místopředsedy výboru. 

hlasování 5-0-0 
 
 
Z důvodu ochrany osobních údajů požádal předseda P. Hána  přítomné občany, aby po 
dobu projednávání následujícího bodu opustili zasedací místnost. 
Paní Ing. Šenarová  požádala členy výboru o pomoc při řešení dlouhodobě trvající obtížné 
dopravní situace v ul. V Holešovičkách, zejména pak žádá o instalování radaru. 
Předseda P. Hána přislíbil předání  a projednání  žádosti řediteli PČR a MP HMP. 
 
 
4.  Volba přísedících Městského soudu v Praze -  noví zájemci 
Jednání byla přítomna místo omluvené řed. ZIO MHP paní Z. Došlá.  
diskuze: 
P. Hána – požádal přizvané uchazeče o krátké sdělení, proč se uchází o funkci přísedícího 
u MS 
I. Šťastný – důvodem je být stále aktivní a zapojit se ve veřejném životě 
P. Švec – považuje za vhodné omladit sbor přísedících a domnívá se, že výkon funkce 
bude přínosem i pro jeho soukromý život 
Mgr. Trombik – zmínil určitou pochybnost členů výboru u p. Švece v souvislosti s jeho 
povoláním (novinář) a obavu, aby nedocházelo k využívání informací získaných u soudu 
při výkonu jeho novinářské profese 
P. Švec – sdělil, že ctí určité zásady a dodržování závazku mlčenlivosti. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP navrhuje 
zvolení 8 kandidátů dle předloženého seznamu, který byl předmětem jednání. 

hlasování 5-0-0 
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5. Plnění úkolů 
 plán termínů na 2. pol. 2012 

 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP schvaluje 
plán termínů na 2. pol. 2012. 

hlasování 5-0-0 
 
 

K projednávání dalších bodů programu se již připojili ředitelé složek ZBS. 
 
Předseda Hána přednesl zástupci Policie ČR, plk. Ing. Bezouškovi, žádost Ing. Šenarové 
týkající se řešení dopravní situace a umístění radaru v ul. V Holešovičkách. 
Plk. Ing. Z. Bezouška přislíbil předložit na příštím jednání analýzu doprav. situace v ulici 
V Holešovičkách. Konstatoval, že tato analýza je již delší dobu zpracována, pouze ji nemá 
aktuálně u sebe. Z této analýzy však vyplývá, že v ul. V Holešovičkách je dopravní situace 
zklidněna, provádí se zde častá kontrola dodržování dopravních předpisů, komunikace 
byla zúžena o 1 jízdní pruh, je instalován radar s aktuální rychlostí projíždějících vozidel a 
vybudovány 2 stabilní radary. V posledních letech zde nedošlo k závažné havárii s 
trvalými následky na zdraví či úmrtím. 
 
 
 
6a) Zpráva ZZS HMP k bezpečnostní situaci za duben 2012 
Ředitel ZZS HMP MUDr. Schwarz v komentáři ke zprávě zmínil nárůst polytraumat, 
ostatní data k činnosti v normě. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP bere zprávu 
ZZS HMP k bezpečnostní situaci za duben  2012 na vědomí. 

hlasování 5-0-0 
 
 
 
6b)  Zpráva Policie ČR KŘ HMP k bezpečnostní situaci HMP za duben 2012 
Omluveného ředitele PČR, plk. Mgr. Vondráška, na dnešním jednání zastoupil plk. Ing. Z. 
Bezouška. Při porovnání TČ je trend mírně zvýšený, vyšší nárůst zaznamenán u kapesních 
krádeží, na kterých se výrazně podílejí občané z Bulharska (policie spolupracuje při 
předávání poznatků s kolegy z Bulharska), a krádeží na seniorech. 
diskuze: 
J. Vávra –  v souvislosti s osobní zkušeností při řešení problému na Černém Mostě (OŘ 
PČR III) se dotázal, jaká je aktuální situace v personální politice PČR 
plk. Ing. Z. Bezouška – situace není příznivá, pracujeme na stabilizaci, 2 roky neprobíhal 
nábor, v současnosti deklaroval ředitel Středočeského kraje  přijetí 30 nových policistů. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP bere zprávu 
PČR KŘ HMP k bezpečnostní situaci za duben  2012 na vědomí. 

hlasování 5-0-0 
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6c) Zpráva MP HMP k bezpečnostní situaci za duben 2012 
Mgr. Klema krátce okomentoval zprávu. Výsledky za uplynulý měsíc nevybočily 
z průměru, byl zaznamenán 20% nárůst počtu volání na tísňovou l.156, 125% nárůst 
nálezu odcizených vozidel, probíhá kontrola vozidel taxi, včetně využívání stanovišť  a 
informoval o konání porady k zajištění bezpečnosti při přenosu utkání v hokeji na 
velkoplošné obrazovce na Staroměstském nám. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP bere zprávu   
MP HMP k bezpečnostní situaci za duben 2012 na vědomí. 

hlasování 5-0-0 
 
 
6d) Zpráva HZS HMP k bezpečnostní situaci za duben 2012 
Zprávu doplnil plk. Ing. Klegr, který omluvil ředitele HZSP z jednání. V uplynulém 
měsíci nedošlo k žádným zásadním událostem, byla řešena evakuace obytného domu 
v Janovcově ul. a požár stavebních buněk.  
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP bere zprávu 
HZS HMP  k bezpečnostní situaci za duben 2012 na vědomí. 

hlasování 5-0-0 
 
 
6e) Informace SS HMP 
Ing. J. Juránek, ředitel SS HMP, podal informaci o důležitých akcích, které zajišťovala či 
u nich asistovala Správa služeb HMP.  V souvislosti s konáním maratonu zmínil vekou 
nekázeň řidičů. 
 
 
7. Různé 
- - - 
 
Další jednání výboru pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu 
ZHMP se uskuteční dne 13. 6. 2012 od 16,00 hodin. 
 
 
 
Zapsala: R. Procházková 
 
Ověřili: P. Hána 
 
  Ing. P. Beran – omluvena neúčast 
 
  J. Slezák 


	Zapsala: R. Procházková

